
IZJEMEN USPEH KANUISTOV

Čestitke srebrnim fantom z Galjevice
Najbrže bi lahko na prste prešteli tiste izjem-

ne trenutke, ko lahko beležimo v športnem
življenju naše občine takšne vrhunske rezultate
kot so osvojene srebrne kolajne na svetovnem
prvenstvu. Pa vendar, ponosni smo lahko danes
na prizadevne fante iz Kajak kanu kluba Lju-
bljane - na Srečka Masleta, Andreja Jelenca in
Franca Kucka, na njihove osebne uspehe in
zavidljive rezultate, ki pa so sad večletnega trde-
ga dela njih samih kot tudi trenerja Aleša Vesta
ter drugih neumornih klubskih delavcev.

Na nedavnem svetovnem prvenstvu v spustu
na divjih vodah, ki je bilo od 7. do 9. junija v
Garmisch Partenkirchnu je Srečko Masle med
posamezniki v kanuju enosedu in nat6 še v
moštveni vožnji osvojil kar dve srebrni kolajni,
Franc Kukec in Andrej Jelenc pa sta »privozila«
srebrno kolajno prav tako v moštveni vožnji.

O svojih uspehih, trdem delu in o športu, ki
mu žal v naši javnosti dajemo še vse premalo
poudarka, so ti srebrni fantje z Galjevice (od
tam so doraa in druži jih pravzaprav tudi dolgo-
letno prijateljstvo) skupaj s predstavniki društva
radi spregovorili na sprejemu, ki jim ga je ob tej
priložnosti priredil predsednik občinske skup-
ščine Maks Klanšek. Ob iskrenih čestitkah, ki
jim jih je izrkel za dosežene uspehe v imenu
družbenopolitične skupnosti je Masletu, Kukcu,
Jelencu in trenerju Vestu izročil tudi grafike
Janeza Boljke z motivom Lovca z barja. Tokrat
so bile kot zaslužna priznanja občanom podelje-

ne prvič. Cestitkam se je s skromnimi nagrada-
mi pridružil tudi predsednik občinske ZTKO
ing. Janez Žvokelj.

In če se povrnemo k razgovoru. Kljub opaz-
nemu zadovoljstvu ob čestitkah, pa se je vendar-
le zdelo, da tekmovalcev ti uspehi niso povsem
presenetili. Zadali so si namreč visoke cilje, jih
uresničili in tako z rezultati potrdili večletno
vztrajno delo. Nedvomno pa so ti dosežki -
mimogrede povedano - te osvojene srebrne ko-
lajne žal v širši javnosti predvsem pa v športni,
ne dosegajo takšnega leska ot npr. v nekaterih
drugih športih, predvsem v kolektivih - spodbu-
da za nadaljne vsestransko delo v klubu, ki šteje
preko 200 članov, od tega je 36 žensk in 145
mlajših od 25 let. Seveda pa v prihodnje ne bo
moč dosegati tako visoko postavljenih ciljev,
kljub izredni vplji, entuziazmu in privrženosti
temu športu (mimogrede naj zapišemo, da čolne
za vadbo in za rekreacijo izdelujejo kar sami)
brez izdatnejše in bolj razumevajoče družbene
pomoči. Ta vodni šport mora zatorej najti trdno
mesto v naslednjih srednjeročnih programih, pa
ne gledano zgolj samo z vidika ohranjanja in
razvijanja vrhunskega športa, temveč tudi širje-
nja množičnosti vse do najbolj enostavnih, pa
tudi turističnih oblik rekreacije na vodi. V prvi
vrsti bo potrebno nameniti skrb ureditvi obale
na Livadi, kjer je pravzaprav baza Kajak kanu
kluba LjubJjana. V razgovoru je tekla beseda o
številnih možnostih, ki bi jih veljalo upoštevati

ob zagotavljanju in razvijanju pogojev. Nekdo je
celo omenil priložnost, da bi se Rekreacijski
center Ljubljanica, Jadralni klub in Kajak kanu
klub skušali v prihodnosti z nosilci še nekaterih
telesnokulturnih aktivnosti povezati in od Špice
do Livade skušali prostor izrabiti za rekreacijski
in tekmovalni šport. Seveda pa bo nemalo truda
in pozornosti potrebno nameniti tudi večji po-
pularizacij tega športa.

No, pa pustimo ta razmišljanja in se vrnimo k
tekmovalcem. Kaj so nam ob tem še povedali!
Da je spust na vodi izrdno lep a zahteven šport,
za katerega potrebuješ nemalo hrabrosti, da je
to šport, ki te vrača k naravi in z njo ostajaš
tesno povezan. Poznajo domala vse gorske reke
v domovini in precej v tujini in čeprav pravijo,
da je po svoje vsaka lepa, so se enoglasno
izrekli, da največji užitek vendarle predstavlja
vožnja po Soči.

Spust in slalom na divjih vodah zahtevata
vzdržljivost, gibčnost in hitro reagiranje, kot
taka pa kalita in izpostavljata tekmovalce vedno
pred nove preizkušnje in potrjevanja. Sta izziv,
lepota in mladost. Ob tem so Srečko, Franci in
Andrej izrazili željo, da bi se s tem športom v
prihodnje ukvarjalo čim več mladih!

Ob slovesu pa so obljubili, da na dobre in če
bo vse šlo po sreči, še na boljše rezultate ne
bodo pozabili.
Čestitamo jim!
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